

Forberedende gruppemøte (o-gruppa) til

ÅRSMØTE i NIL, Sørskjosen, 14.02.17.

Møtedeltakere: Anton, Jakob, Jan, Sissel, Haldis, Monika og Stig.

1. Alle møtedeltakerne er stemmeberettigete
2. **Møteinnkalling** godkjent
3. **Saksliste** godkjent.
4. Stig velges som møteleder, Monika og Jan som underskriver av møteprotokollen.
5. **Årsrapporten** gjennomgått og enstemmig godkjent.
6. **Regnskapet** gjennomgått og enstemmig godkjent.
7. Det forelå ingen **Innkommende saker**.
8. Som for tidligere år, så vil vi heller ikke for 2017 kreve **egenandel** av løpere som deltar i løp. Men disse løperne må selv koste skyss til løpene.
9. **Gruppekontingent** blir ikke endret: kr 150,-, som i fjor.
10. **Anleggsplan**

Resynfaring av o-kart: Kvennes, Sagåsen, Snemyr

Nytt o-kart: Kjellerskogen

11. **Budsjett 2017** gjennomgått og enstemmig godkjent.

12. Valg

Leder	Stig Løvlund	For 2 år
Nestleder	Jan Løvlund	For 2 år
Regnskapsfører	Anton Severinsen	For 2 år
Styremedlem	Monika Løvøy	For 1 år
Styremedlem	Trond-Henry Skjønsfjell	For 1 år

 ML.
SL

Varamedlem	Torun Ankjell	For 1 år
Varamedlem	Odd Rudberg	For 1 år

Materialforvalter: Stig + Jakob

Jan Ipheland

Monika Løvey

Stig Løvland

14.02.17